
Campdev�nol vol treure la pista de �skateÕ perqu� es

podreix sovint

Un accident dÕun noi va obligar el consistori a clausurar-la i ja se nÕha retirat

un m�dul.

Des que es va instalálar la pista de skate a Campdev�nol, aquest equipament ha estat sempre a lÕull de lÕhurac�.

LÕen�sima pol�mica va sorgir en la darrera sessi� ordin�ria del ple en qu� lÕalcalde, Joan Manso, va anunciar que

sÕhavia clausurat a causa dÕun accident en qu� un noi va caure i es va fer mal. De fet, lÕaccidentat ja ha denunciat

lÕAjuntament a trav�s dÕuna mesura de responsabilitat patrimonial.

La caixa dels trons es va destapar quan lÕalcalde va assegurar que a cur t o mitj� termini sÕacabar� podrint tota la

instalálaci� per culpa de lÕavan�at estat de degradaci� dels materials �la carcassa interior �s de fusta� i

�sÕhaur� de prendre una decisi�ÕÕ. De moment, el consistori ha decidit eliminar un dels m�duls perqu� era

�impossibleÕÕ reparar-lo i sÕhavia de substituir per un de nou. A m�s, en una altra de les peces hi ha un forat i el

pressupost per atendre la reparaci� sÕeleva a 870 euros. Manso va dir que la pista de skate necessita un

manteniment continu i que �la reinversi� �s molt costosa econ�micament i haurem dÕanalitzar si conv� o no

reposar-la per una de nova perqu� es peta i es podreix sovintÕÕ.

LÕalcalde tamb� va af irmar que la situaci� de podriment a la intemp�rie no era normal per un equipament �que

t� els anys que t�ÕÕ �es va estrenar el 2009� i, segons Manso, aix� es deu al fet que la pista no era adequada

per lÕespai en qu� es desenvolupava lÕactivitat. Una frase que va encendre la regidora de MES N�ria L�pez (la

pista es va construir durant el seu mandat), que li va recriminar que el mal estat de la pista es devia �a la poca

cura que va tenir la brigada, que ho van fer el millor que van saber per� que no estaven preparats, a lÕhora de

desmuntar-la pel trasllat a la seva ubicaci� actualÕÕ. De fet, L�pez va convidar Manso a mirar un v�deo al seu

Facebook sobre aquest trasllat. Cal recordar que la pista es va traslladar del carrer Onze de Setembre a uns

terrenys cedits per Adif al costat de la via del tren perqu� alguns ve�ns es van queixar dels sorolls que

provocava. La regidora de Barris, Dolors Costa, va contraatacar dient que la qualitat dels materials amb qu�

sÕhavia constru�t la pista era �dolentaÕÕ. Una af irmaci� que lÕexalcaldessa va replicar assegurant que sÕhauria

pogut reclamar a lÕempresa si no sÕhagu�s �manipulat i mogut de llocÕÕ i va reblar que si no es van collar b� els

m�duls �s possible que quan plou entri aigua a dins la carcassa i es podreixi. �La pista de skate va ser una

inversi� respectable en el seu moment per� no sÕadapta a les necessitats del territoriÕÕ, va sentenciar Manso. Un

equipament que podria tenir els dies comptats si no es troba una soluci�.
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